
Stikkord fra styremøte 
FAGDEKK AS

12 mars 2025

• Møtet ble avholdt 12 mars 2025, på Teams

• Alle styremedlemmer og varamann var tilstede

• STIKKORD fra det som ble diskutert og behandlet:

• Varekjøpet i 2024 økte med hele 100 millioner fra 2023, og endte på 715 millioner

• 2 medlemmer ble solgt i 2024, og seks nye kom inn. Ved årsskiftet var vi 100 per
dages dato er vi 106.

• Alle bonuser ble uten unntak rekordhøye i 2024

• Regnskapet ble gjennomgått, og et forslag til rekordbonus til medlemmene ble diskutert.

• Budsjettet for 2025 ble gjennomgått og vedtatt

• Oppkjøpsfondene som er ekstremt aktive i våre naboland vil med 100% sikkerhet også 
gjøre sitt inntog på det norske markedet. Fagdekk er klar over risikoen dette kan ha for 
kjeden, og har allerede tatt grep for å unngå en fiendtlig overtagelse. Det har også blitt 
skissert kontroversielle tiltak som styret ikke vurderer som formålstjenlige.

• Ingen av styremedlemmene hadde andre saker som de ønsket å ta opp.


	Lysbilde 1

